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Zpráva z druhého veřejného projednání k revitalizaci 
vnitrobloku Mochovská 

 
Proběhlo dne:  21. listopadu 2016 od 17,30 hod v MŠ Sadská, Hloubětín 
Účast za MČ Praha 14 

− Ing. Ilona Picková, zástupkyně starosty 

− Mgr. Irena Kolmanová, uvolněná radní 

− Ing. Markéta Adámková, vedoucí ODOP 

− Ing. arch. Damaška, architekt 

− Zora Straková, KS OSPK 

Počet účastníků  

− 4 občané 
 

 
Cílem projednání bylo seznámit občany s upraveným návrhem revitalizace vnitrobloku Mochovská. 
Projednání navazovalo na veřejné setkání konající se v září 2016, jehož cílem bylo získat podklady pro 
koncepční studii revitalizace vnitrobloku.  

Ing. arch. Damaška představil účastníkům aktualizovanou studii, ke které byly podkladem připomínky 
a návrhy občanů ze setkání, které proběhlo v září téhož roku. Občané i přes malou účast kvitovali 
respektování názorů občanů, kterou MČ spolu s architektem projevila. Návrh byl přijat pozitivně.  

 

 

ZÁVĚR 

Vzhledem k zapracování připomínek občanů by měla budoucí podoba revitalizovaného 
vnitrobloku odpovídat potřebám občanů napříč všemi věkovými kategoriemi.  

 
Zapsala Straková Zora 23. 11. 2016 
 


